
Ungdomsrådet protokoll 20170328 

 

1. Dagen ordf. Elsa hälsade välkomna. 
2. 100 000kr-processen   Peter läste upp Kristinas sammanfattning från fördelningsmötet. 

Ungdomsrådet känner sig nöjda med att de själva klarade av att fördela pengarna rättvist. 
Bra med förmötet dagen före fördelningsmötet. Pirrigt men kul Till nästa år vore det 
trevligt om alla elevråd snabbt berättade om vad de gjorde med föregående års pengar. 

3. Motion om högre summa i 100 000kr-processen. Om ungdomsrådet får yttra sig gällande 
motionen från Folkets röst ställer de sig positiva till förslaget. 

4. Remissinstans till kommunfullmäktige( motion). Enligt förslaget vill de att två representanter 
från ungdomsrådet ska vara med på varje fullmäktigemöte. Ungdomsrådet bjuder in Peter 
och Christer för information och samtal. Att vara med på kommunfullmäktigemöten känns 
lite för stort. 

5. Ungdomsrådet vill lämna in ett medborgarförslag-Gång/-cykelväg från Gulf till Ballasjön. Elsa 
och Nicolas skriver ihop ett förslag.  

6. U-rådet funderar över aktivitet för de pengar Patrik Gimfalk söker från staten till nästa möte. 
7. U-rådet beslutar enligt ovan ang ökade medel för demokratipengarna. Beslutar enligt ovan 

ang förslag att medverka vid KF. 
8. Nästa möte måndag den 24 april kl 16.00 i Krafthuset. 
9. Ordf avslutar mötet. 


